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Protokół nr 43/2018 
z sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 17 stycznia 2018 r.  

 
Obrady rozpoczęto 17 stycznia 2018 o godz. 09:35, a zakończono o godz. 13:20 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 
Obecni: 
1. Krzysztof Cieślak 
2. Agnieszka Czajkowska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Anna Kostyrka 
6. Anna Krasuska 
7. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
8. Hanna Krzyżewska 
9. Jacek Łuczak 
10. Artur Maicki  
11. Adam Marciniak  
12. Michał Mierzwa 
13. Andrzej Mizerski 
14. Jerzy Mościcki 
15. Zbigniew Mucha 
16. Piotr Obłoza 
17. Michał Rosa 
18. Antoni Rosłon 
19. Robert Widz 
20. Józef Wierzchowski 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

Na początku sesji Przewodniczący Rady Miejskiej, Piotr Obłoza zaprosił Medalistów 
Mistrzostw Polski Juniorów w badmintonie, którzy w rozgrywkach w Kepnie w dniach 15-17 
grudnia 2017 zdobyli medale. Mistrzostwo Polski w grze singlowej zdobył pan M.M. oraz 
pan A. Sz. III miejsce zarówno w grze pojedynczej jak i w grze podwójnej. Zawodnicy ci są  
w kadrze narodowej, od kilku lat zdobywają medale Mistrzostw Polski. Prezydium Rady 
oraz Kierownictwo Urzędu złożyli gratulacje, wręczyli dyplomy i nagrody – bony 
upominkowe oraz gminne gadżety. Serdecznie pogratulowano trenerce pani K. G. oraz 
wręczono pakiet promocyjnych gadżetów. Po 5 min. przerwie, kontynuowano obrady. 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Piotr Obłoza otworzył posiedzenie, Stwierdził kworum.  
Przystąpiono do ustalania porządku obrad.  

Burmistrz Zdzisław Lis zgłosił prośbę: 

• o wycofanie projektu 9.12 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
476/XLII/97 z dnia 24.09.1997 r. w sprawie nadania nazwy ulicy położonej we wsi 
Pilawa.  
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• o uzupełnienie porządku obrad o projekty uchwał:  

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. 

b) projekt w sprawie sprzedaży z bonifikatą nieruchomości oddanych w użytkowanie 
wieczyste osobom fizycznym na cele mieszkaniowe; 

c) projekt w sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PSG 
Sp. z o.o. Oddział w Warszawie na dz. o nr ew. 12/1, 12/3, 14/1, 14/2, 15/1, 15/2, 15/3, 
15/4, 15/7 oraz 19 z obrębu 14 w związku z budową CEM w Piasecznie. 

d)  projekt w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego 
w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Piaseczno 
przedszkolach i oddziałach przedszkolnych przy szkołach podstawowych. 

e) w sprawie zmiany Uchwały Nr 1053/XXXVI/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
5 lipca 2017 r. w sprawie ustalenia: strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój 
pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, 
wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Piotr Obłoza złożył wnioski o zdjęcie projektu w sprawie 
zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego części miasta Piaseczna 
obszaru ograniczonego ulicami: Geodetów, Julianowska, Okulickiego i Puławską 
zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1340/XLIV/2010 z dnia 
24.02.2010 r. Piotr Obłoza uzasadnił swój wniosek. Od roku 2010 trwają rozmowy, jest dużo 
uwag, wiele zmieniło się w tym obszarze. Komisja urbanistyczna negatywnie zaopiniowała 
ww. projekt. Radny zaproponował, aby jeszcze raz przedyskutować na komisji sprawę 
wprowadzenia zmian, z propozycją wprowadzenia ciągu pieszo - rowerowego. 

Przystąpiono do przegłosowania zgłoszonych zmian w porządku obrad: 

O wycofanie projektu w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
476/XLII/97 z dnia 24.09.1997 r. w sprawie nadania nazwy ulicy położonej we wsi Pilawa.  
Głosowano w sprawie:  zdjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 476/XLII/97 z dnia 24.09.1997 r. w sprawie nadania nazwy ulicy położonej we 
wsi Pilawa.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Łukasz Kamiński, Andrzej Mizerski 
Projekt zdjęty z porządku obrad. 
 
Zmiany w porządku obrad, wniosek o zdjęcie uchwały 9.11 w sprawie zmiany Miejscowego 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego części miasta Piaseczna obszaru ograniczonego 
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ulicami: Geodetów, Julianowska, Okulickiego i Puławską zatwierdzonego Uchwałą Rady 
Miejskiej w Piasecznie Nr 1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010 r. 
Głosowano w sprawie:  zdjęcie uchwały 9.11.  
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (14) 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) Agnieszka Czajkowska, Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, 
Józef Wierzchowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Krzysztof Cieślak, Hanna Krzyżewska 
NIEOBECNI (2) Łukasz Kamiński, Andrzej Mizerski 
Projekt zdjęty z porządku obrad. 
 
1) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zmiany zgodnie 
z zaleceniami Regionalnej Izby Obrachunkowej) 
Głosowano w sprawie:  wprowadzenia do porządku obrad ww. projektu 
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
projekt wprowadzono w pkt 5 

2) o uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie sprzedaży z bonifikatą nieruchomości 
oddanych w użytkowanie wieczyste osobom fizycznym na cele mieszkaniowe. 
Głosowano w sprawie:  wprowadzenia do porządku obrad ww. projektu 
Wyniki głosowania   
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Artur Maicki  
BRAK GŁOSU (1) Andrzej Mizerski 
Projekt wprowadzono w pkt 18 

3) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności 
przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o. Oddział w Warszawie na dz. o nr ew. 12/1, 12/3, 14/1, 
14/2, 15/1, 15/2, 15/3, 15/4, 15/7 oraz 19 z obrębu 14 w związku z budową CEM w 
Piasecznie. 
Głosowano w sprawie:  wprowadzenia do porządku obrad ww. projektu  
Wyniki głosowania   
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
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Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Łuczak 
BRAK GŁOSU (2) Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
projekt wprowadzono w pkt 19 

4) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie określenia wysokości opłat z korzystanie 
z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 
szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę 
Piaseczno przedszkolach i oddziałach przedszkolnych przy szkołach podstawowych. 
Głosowano w sprawie:  wprowadzenia do porządku obrad ww. projektu  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Projekt wprowadzono w pkt 16 

5) uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany Uchwały Nr 1053/XXXVI/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 5 lipca 2017 r. w sprawie ustalenia :strefy płatnego 
parkowania, stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych w 
strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania. 
Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad ww. projektu uchwały   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Projekt wprowadzono w pkt 20 
 
2. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Piasecznie:  
 
1) nr XLI z dnia 13.12.2017 r. 
Głosowano w sprawie : przyjęcia protokołu nr XLI z dnia 13.12.2017 r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Michał Rosa, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski 
Protokoł z XLI sesji Rady Miejskiej z dnia 13.12.2017 r. przyjęto 
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2) nr XLII z dnia 19.12.2017 r. 
Głosowano w sprawie:  przyjęcia protokołu nr XLII z dnia 19.12.2017 r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Józef Wierzchowski 
Protokoł z XLII sesji Rady Miejskiej z dnia 19.12.2017 r. przyjęto 
 
3. Sprawozdanie Przewodnicz ącego Rady Miejskiej z działa ń podejmowanych do 
obecnej sesji.  
 Piotr Obłoza przedstawił SPRAWOZDANIE  za okres 19.12.2017 - 16.01.2018 

 

1. dnia 20.12.2017 
• Prezentacja studentów architektury Politechniki Warszawskiej dot. projektu 

Centrum Integracji Społecznej – teren  „porzeczki” 
• udział w Spotkaniu Wigilijnym Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Centrum Kultury 
• spotkanie Świąteczne z uczestnikami Warsztatów Terapii Zajęciowej (udział z p. 

Michałem Rosą) 
2. dnia 21.12.2017 

Spotkanie Wigilijne w Gminnym Ośrodku Sportu i Rekreacji w Piasecznie 
3. dnia 22.12.2017 

Spotkanie Wigilijne w Urzędzie Miasta i Gminy Piaseczno 
4. dnia 03.01.2018 

Spotkanie z kołem emerytów i rencistów w Gołkowie (udział p. Michał Rosa) 
5. dnia 06.01.2018 

Choinka instruktorska Hufca ZHP Piaseczno (udział p. Michał Rosa) 
6. 08.01.2018 

• Spotkanie z rodzicami i kierownictwem Przedszkola nr 5 w Piasecznie 
• Dział w posiedzeniu Rady Pożytku Publicznego (udział p. Michał Rosa) 

7. 2-krotne spotkanie z właścicielami aptek zorganizowane przez Starostwo Powiatowe 
(udział p. Magda Woźniak) 

8. udział we wtorkowych  kierownictwach Gminy (p. Magda Woźniak) 
9. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
10. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
11. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Mie jskiej.  
 
Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że sprawozdania znajdują się na stronie BIP oraz 
doręczono wersje papierową do Biura Rady, które stanowi załącznik do protokołu. 
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5. Zgłaszanie wniosków i interpelacji przez Radnych. 
 
5.1 Radna Ewelina Wójcik w związku z obchodami 100-lecia powstania Szkoły 
Podstawowej nr 1 w Piasecznie radna zwróciła się z prośbą o zorganizowanie tegorocznej 
edycji „Piaseczyńskiego dyktanda” w Szkole Podstawowej nr 1 przy ul. Świętojańskiej. 
Wyjątkowe obchody jakie w obecnym 2018 roku będzie świętować szkoła są bardzo dobrą 
okazją, aby towarzyszyły im inne wydarzenia kulturalne takie jak np. „Piaseczyńskie 
dyktando”. 

5.2 Radny Zbigniew Mucha zwrócił się z prośbą o udostępnienie wykazu stypendystów, 
którym przyznano stypendia twórcze. Prosił o informację o wysokości przyznanych 
stypendiów wraz z wnioskami i programami, na podstawie których je przyznano. 

5.3 Radny Antoni Rosłon zwrócił się z prośbą do Burmistrza o przeanalizowanie sprawy 
z wniosku właściciela działki nr 108, położonej we wsi Wola Gołkowska o wykup całej 
działki. 

5.4 Radna Anna Kostyrka w związku ze zmianą nazwy ulicy, wnioskowała o zmianę nazwy 
przystanku w Złotokłosie z „22 lipca” na „Złotokłos 01”, jako kontynuacja linii 728 do 
Warszawy. 

6. Zgłaszanie wniosków dotycz ących spraw Sołectw. 

Andrzej Pulwarski, Sołtys wsi Julianów złożył wnioski : 

- o ujednolicenie projektów i wykonawstwa progów zwalniających; 

- wnioskował o wykonywanie pod nowo budowanymi drogami kanałów – przepustów na 
przyszłą infrastrukturę do niezabudowanych jeszcze działek 

- prosił o informację dlaczego gmina nie wystawia rachunków za śmieci. 

7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje.  

Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że na wszystkie interpelacje zostaną udzielone 

odpowiedzi pisemnie.  

8. Sprawozdanie Skarbnika na temat bie żącej sytuacji finansowej Gminy.  

Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła informację 

8.1 Podatek dochodowy od osób fizycznych – udziały w PIT w zł.: 

wykonanie 2016  plan 2017 

listopad  14 588 318,-   17 119 385,-   
grudzień  16 468 943,-   17 457 942,- 
narastająco I-XII    158 515 490,-                    172 352 499,-   
plan w roku 2017  168.700.000,-  
plan w roku 2018   184 mln. zł   

8.2  Stan gotówki na koncie ROR = 18 370 162,88 zł.;  
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8.3  lokaty: łącznie na kwotę 65 mln. zł.  

8.4 Plan w zł.: 
 dochody ogółem  471 066 784,-     
 dochody bieżące 444 636 112,-     
 dochody majątkowe   26 430 672,-    
  wydatki ogółem  533 863 685,-     
 wydatki bieżące  396 569 668,-     
 wydatki majątkowe 137 294 017,-    

Sytuacja finansowa Gminy  pozytywna.  

8.5  PROGRAM Rodzina 500+ 

Plan  2017 55 336 682,- zł.  Plan  2018 53 480 000,- zł.  

Wykonanie 2017 55 336 682,- zł. 
 
9. Bieżące uchwały:  
 
1) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zmian w sprawie ustalenia wysokości rezerwy ogólnej oraz rezerwy 
celowej). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały. 
-  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, Antoni Rosłon przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. projektów 9.1 - 9.6. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zmian w sprawie ustalenia wysokości rezerwy ogólnej oraz rezerwy 
celowej)  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (3) Artur Maicki , Michał Mierzwa, Józef Wierzchowski 
Uchwała podjęta 
 
2) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. Rachunku dochodów z tytułu wynajmu pomieszczeń oświatowych) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji dot.: projektów w pkt 9.2-9.3 
- Przewodniczący Piotr Obłoza zgłosił autopoprawkę do tytułu w porządku obrad, należy 
wykreślić słowa  „z tytułu wynajmu pomieszczeń oświatowych”, wpisać  „samorządowych 
jednostek budżetowych”. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji.  
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Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zmian w Rachunku dochodów samorządowych jednostek 
budżetowych)  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
Uchwała podjęta jednogłośnie 

3) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zmian w planie wydatków w wysokości 57 966,- zł w ramach 
Programu Erasmus.) 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty i Kultury. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zmian w planie wydatków w wysokości 57 966,- zł w ramach 
Programu Erasmus.).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Zbigniew Mucha, Robert Widz, Józef Wierzchowski 
Uchwała podjęta jednogłośnie 

4) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zmian w zakresie zadań inwestycyjnych i remontowych) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zmian w zakresie zadań inwestycyjnych i remontowych).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 



9/21 
 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
Uchwała podjęta 

5) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zmiany zgodnie z zaleceniami Regionalnej Izby Obrachunkowej) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zmiany zgodnie z zaleceniami Regionalnej Izby Obrachunkowej).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
Uchwała podjęta jednogłośnie 

6) W sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2018-2028 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały. Pani Kowalska 
poinformowała, że do WPF-u będą wprowadzone autopoprawki, wynikające z podjętych na 
tej sesji uchwał. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2018-2028.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Dorota Kłos, Józef Wierzchowski 
Uchwała podjęta jednogłośnie 
 
7) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania 
porozumienia z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich w Warszawie dotyczącego 
zastosowania energooszczędnego oświetlenia LED do oświetlenia ul. Okulickiego na 
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odcinku drogi wojewódzkiej nr 721 od ul. Mleczarskiej do ul. Julianowskiej w Piasecznie, na 
terenie Gminy Piaseczno. 
- Kierownik Referatu ds. Zarządzania Energią, Hanna Magdziarz zreferowała uchwałę.  
- Przewodniczący Robert Widz przedstawił pozytywną opinię Komisji Polityki Gospodarczej  
- Przewodniczący Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię Komisji Prawa, Handlu 
i Porządku Publicznego. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania porozumienia 
z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich w Warszawie dotyczącego zastosowania 
energooszczędnego oświetlenia LED do oświetlenia ul. Okulickiego na odcinku drogi 
wojewódzkiej nr 721 od ul. Mleczarskiej do ul. Julianowskiej w Piasecznie, na terenie Gminy 
Piaseczno.   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
Uchwała podjęta jednogłośnie 
 
8) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 63/V/2011 z dnia 
24.02.2011r. dotyczącej do przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław III. 
- Anna Pakulińska - Attia, po. Naczelnika Urbanistyki i Architektury zreferowała uchwałę. 
- Przewodniczący, Łukasz Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Ochrony 
Środowiska i Ładu Przestrzennego.  
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 63/V/2011 z dnia 24.02.2011r. 
dotyczącej do przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Józefosław III.   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
Uchwała podjęta. 
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9) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Józefosław - część I. 
- Anna Pakulińska - Attia, po. Naczelnika Urbanistyki i Architektury zreferowała uchwałę. 
Uchwała zawiera tekst planu, której integralną częściami są załączniki 1-4 tj.: rysunek planu 
w skali 1:1000, rozstrzygnięcie uwag z pierwszego wyłożenia, rozstrzygnięcie uwag z 
drugiego wyłożenia oraz rozstrzygnięcie o sposobie realizacji zapisanych w planie 
inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej zadań własnych gminy i zasadach ich 
finansowania.  
- Przewodniczący, Łukasz Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Ochrony 
Środowiska i Ładu Przestrzennego.  
Dyskusja: 
- Pan A.G. przedstawiciel Stowarzyszenia Józefosław „Nasz Wspólny Dom” w imieniu 
mieszkańców zwrócił uwagę na zmiany, jakie wprowadza plan na obszarze między ulicami 
Komety, Księżycową i Słoneczny Sad. Poprosił o prezentację na ekranie rysunku 
graficznego omawianego terenu. Wprowadzenie drogi na odcinku 300m o symbolu 36KDD 
do ul. Wilanowskiej spowoduje wzrost ruchu samochodowego na poprzecznych wąskich 
ulicach. To zwiększy utrudnienia komunikacyjne i będzie narastać w związku 
z powstającymi nowymi osiedlami. Małe poprzeczne drogi na obecnym osiedlu domków 
jednorodzinnym będą łączyć główne ulice tj. Ogrodową i Wilanowską. Obecne osiedlowe 
ulice nie są przystosowane do większego natężenia ruchu. Wjazdy na posesję są 
bezpośrednio z ulicy, co będzie utrudniało ruch w obu kierunkach. Mieszkańcy złożyli 1500 
podpisów pod uwagami. Drogi były wykonywane przez mieszkańców, nie są przystosowane 
do zwiększonego natężenia ruchu. Gmina będzie musiała przeznaczyć znaczne środki 
finansowe na wykupienie tego odcinka. Kwota 25 tys. zł. nie będzie wystarczającą, należy 
zabezpieczyć dodatkowe środki na wykupy oraz odszkodowania za zagospodarowane 
działki. Cały teren zamieszkany jest od 20 lat, po zmianie planu znacznie wzrośnie 
natężenie ruchu i nastąpi pogorszenie warunków bytowych mieszkańców. 
- Pani K. reprezentująca Stowarzyszenie Józefosław „Nasz Wspólny Dom” zwróciła się 
w imieniu mieszkańców do radnych odnośnie uwag negatywnie rozpatrzonych przez 
Burmistrza. W pierwszej kolejności uwagi dotyczące jakości powierza, które jest bardzo złe. 
Tereny Politechniki to zielone płuca Józefosławia. Każde zmniejszenie terenów zielonych 
pogarsza warunki klimatyczne i przyrodnicze.  Po uchwaleniu planu znacznie zmniejszy się 
teren zielony. Stowarzyszenie wnioskowało o wykupienie obecnie dzierżawionego przez 
Politechnikę terenu  zielonego. Kolejny argumentem są skutki finansowe, jakie gmina 
poniesie w związku zmianą wskaźników intensywności zabudowy. 10% mieszkańców  tego 
terenu złożyło podpisy pod uwagami, które nie zostały uwzględnione. Wskaźniki 
intensywności zabudowy zostały zaplanowane na poziomie, który znacznie obniży 
powierzchnię biologicznie czynną. Ulica Wenus ma mieć klasę drogi lokalnej dlatego 
zwiększenie natężenia ruchu na tej drodze spowoduje szybką degradację jej nawierzchni. 
Tereny przewidziane w studium pod zabudowę jednorodzinną w planie zmieniają funkcję 
pod zabudowę wielorodzinną co spowoduje znaczne utrudnienia. W imieniu mieszkańców 
prosiła o ponowne rozpatrzenie uwag. 
- Sołtys, Jan Dąbek poparł uwagi złożone przez mieszkańców. Mieszkańcy zdecydowanie 
źle oceniają plan. Były złożone uwagi podpisane przez 1500 mieszkańców, ale władze 
gminy nie uwzględniły ich w planie. Każdy kolejny plan powoduje zagęszczenie zabudowy. 
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Dotychczas były wydzielone drogi główne, a teraz otwiera się kolejne, co utrudni 
zamieszkiwanie. Kanalizacja i drogi były budowane ze środki finansowych mieszkańców. 
Obecnie brak jest odwodnienia a rów kanału rzeki Jeziorki nie będzie w stanie odebrać tej 
ilości wody, po powstaniu kolejnych osiedli. Wydawane są pozwolenia na włączenie się do 
kanalizacji deszczowej ale nie są budowane zbiorniki retencyjne. Zwiększenie zagęszczenia 
zabudowy spowoduje wzrost utrudnień komunikacyjnych. Mieszkańcy nie popierają 
otwarcia terenów pod zabudowę wielorodzinną. Józefosław potrzebuje terenów zielonych 
Obecnie dopuszcza się likwidację starodrzewu na terenie należącym do Politechniki. W 
imieniu mieszkańców, prosił ponownie o rozważenie uwag złożonych przez mieszkańców. 
Pytał, dlaczego tak późno gmina ogranicza zabudowę. Na działkach o pow. 2 - 5 tys. m2 
pobudowano wiele budynków wielorodzinnych tzw. małych domów mieszkalnych, które już 
teraz niekorzystnie oddziaływają na infrastrukturę tego terenu.  
- Pani Anna Pakulińska – Attia przedstawiła prezentację nowego planu terenów wsi 
Józefosławia, w załączeniu do protokołu. 
- Radny Józef Wierzchowski zwrócił się z prośbą o zastosowanie takich samych zasad jak 
przy uchwale, którą na wniosek Piotra Obłozy radni zdjęli z porządku obrad. Zdjęta uchwała 
również  przeszła całą procedurę. Obecnie mamy plan, do którego jest dużo uwag. Radny 
złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad tejże uchwały. 
- Radna Hanna Krzyżewska prosiła o komentarz, przez osoby odpowiedzialne za tą 
uchwałę. 

- Piotr Obłoza, Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie złożony wniosek 
formalny o zdjęcie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław - część I 
wniosek formalny o zdjęcie uchwały nr 9 
Głosowano w sprawie:  wniosek formalny o zdjęcie uchwały nr 9.  
Wyniki głosowania  
ZA: 6, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (6) 
Agnieszka Czajkowska, Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, 
Józef Wierzchowski 
PRZECIW (14) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Hanna Krzyżewska, Antoni Rosłon 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
Uchwała pozostaje w porządku obrad 

- Radny Robert Widz zwrócił się do zgromadzonych o rozwagę. Wszystkim zależy tak samo 
mocno na poprawie zamieszkania na tym terenie. Zmiana planu powoduje polepszenie 
komunikacji. Każda zmiana wywołuje również sprzeczność interesów. W planach 
2006/2007 wykryto wiele błędów, które spowodowały zagęszczenie zabudowy bez 
odpowiedniej struktury komunikacyjnej. Szkieletowa struktura jest niewystarczająca. 
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Dlatego zorganizowano konsultacje z mieszkańcami na tak szeroką skalę. Podejmując 
trudne decyzje zaplanowane zmiany wpłyną na polepszenie układu komunikacji. Radni 
z tego terenu proponują otwarcie jak najszerszej sieci dróg, ciągów pieszo jezdnych tak, 
aby bez samochodu dotrzeć do celu. Teren Politechniki i propozycje urządzenia terenów 
zielonych to bardzo duży wydatek dla Gminy, obecnie nie do osiągnięcia. Pytał skąd gmina 
ma wziąć 10 mln. zł. na urządzenie zieleni. Wobec powyższego proponuje uchwalenie 
planu, gdyż przy każdej zmianie będą konflikty i niezadowolenie różnych stron. 
- Zastępca Burmistrza pan Daniel Putkiewicz poinformował, że sprawa odwodnienia i Rowu 
Rzeki Jeziorki były poddane analizie od roku 2011. Ustalono odmienne zasady 
zagospodarowania, ustalając granice podobszarów. Przy pierwszym wyłożeniu chodziło 
o poprawę błędów planistycznych. W zakresie ochrony środowiska uwzględniono 
wymagania ochrony wynikające z położenia. Do prognozy oddziaływania na środowisko nie 
wpłynęły żadne uwagi. Są uwarunkowania planistyczne i finansowe, nie można zatrzymać 
planów a jedynie dostosować do rzeczywistości.  Celem planu jest stworzenie warunków 
dla zrównoważonego rozwoju i realizacji polityki inwestycyjnej na terenach rozwojowych 
gminy Piaseczno, mającej doprowadzić do powstania zorganizowanej, wyposażonej 
w infrastrukturę techniczną i usługową jednostki osadniczej, przy jednoczesnej ochronie 
wartości przyrodniczych i krajobrazowych. Obecnie w gminie jest ponad 200 planów na 
różnym etapie procedury planistycznej. Plan sporządzano przy udziale społeczeństwa, 
w sposób jawny z zachowaniem przejrzystości procedur planistycznych. Procedura 
wyłożenia odbyła się dwukrotnie, za każdym razem obejmując również publiczną dyskusję. 
Kolejny temat, teren Politechniki był prezentowany na komisjach w roku 2016. W roku 2017 
była prezentacja planu. Przedstawiono zróżnicowane ustalenia w trzech podobszarach dla 
terenów zabudowy mieszkaniowej jedno- i wielorodzinnej (MWN), różne w dwóch 
obszarach zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej (MN). Dokonano wyłączenia zabudowy 
mieszkaniowej jednorodzinnej wolnostojącej oraz ograniczono intensywność zabudowy na 
terenie Politechniki Warszawskiej po północnej stronie. Przedstawiony układ dróg 
w kierunku ul. Geodetów po otworzeniu ulicy Cyraneczki i Ronda Geodetów i Wilanowska 
zmieni obecny stan i udrożni ruch a poprzez nową organizację ułatwi komunikację. 
Uchwalenie planu wywołuje skutki finansowe na realizację zadań celu publicznego tj.: drogi, 
usługi publiczne. Mogą pojawiać się roszczenia właścicieli nieruchomości uprawniające do 
rekompensaty za zmiany uniemożliwiające lub ograniczające władanie. Zmiany te będą 
realizowane sukcesywnie. Gmina dołoży starań, aby były nowe parki, obecnie 4 zostały 
zmodernizowane. W studium wskazano gdzie przewiduje się tereny zielone, plan wyznacza 
tereny pod zabudowę i usługi. Na terenie Kanału Rzeki Jeziorki zaznaczono tereny zielone, 
po ich wykupie i zagospodarowaniu przez gminę trzeba będzie je eksploatować. Była duża 
dyskusja w trakcie opracowywania studium, złożono wnioski o zmianę funkcji, uzyskano tym 
samym obszar zieleni o pow. 8,5 tys. m2, po uwagach plus 3,5 tys. m2 , dodatkowo 
wyznaczono pasaż pomiędzy zabudową mieszkaniową a usługową. Dużo złożono uwag 
przez deweloperów. Gmina jest zobowiązana do racjonalnego uwzględniania uwag, bo 
każda decyzja o wykupie wywołuje skutki finansowe dla gminy przez następne lata. Drogi 
zostały wg kategorii dostosowane do potrzeb i obecnego stanu z możliwością korelacji 
z zastosowaniem możliwych ustępstw. Kolejne tereny zielonego obszaru wyznaczono po 
złożeniu ofert przejęcia od dewelopera i od Technikoloru. Wzdłuż rowu Jeziorki, jest strefa 
wolna od zabudowy /20m/ wynikająca z położenia północnej części terenu w Warszawskim 
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obszarze Chronionego Krajobrazu i otulinie Rezerwatu Las Kabacki. W obrębie terenów 
zielonych przewidziano budowę zbiorników retencyjnych, inwestorzy zobowiązani będą do 
retencjonowania wody deszczowej i roztopowej w obrębie swoich działek. Wszystkie te 
zadania będą realizowane w myśl zmian ustawy i zarządcy wg kompetencji. Zaplanowano 
wykorzystanie sieci gazowej, elektroenergetycznej i paliw płynnych jako źródeł energii 
cieplnej. Jawność i przejrzystość procedury została zachowana. Ruch samochodowy nie 
będzie ograniczony. Należy stworzyć nowe ciągi rowerowe, poprzez modernizację ulic, aby 
otworzyć obecnie zamknięte enklawy budynków, w celu zintegrowania mieszkańców do  
wspólnych inicjatyw.  Przewiduje się większy dostęp do transportu zbiorowego, 
uruchomienie nowych linii autobusowych. Wszystkie działania w nowym planie zmierzają 
w ustalonych obszarach do intensywnego rozwoju wielofunkcyjnego, o priorytetach 
rozwojowych,  w miarę wzrostu odległości od granic miasta, planuje się ekstensyfikację 
zagospodarowania, co skutkuje odmiennymi zasadami i ustaleniami. Cały proces 
konsultacji prowadzony było przez Towarzystwo Urbanistyczne. 
- Sołtys Jan Dąbek zwrócił uwagę na wskaźniki dla terenów produkcyjno usługowych, 
mieszkańcy nie zgadzają się. 

Po krótkiej wymianie zdań, Radny Zbigniew Mucha złożył wniosek formalny o zamknięcie 
listy mówców.  
Głosowano w sprawie: wniosku formalnego o zamknięcie listy mówców.  
Wyniki głosowania  
ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (10) Agnieszka Czajkowska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki 
, Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni 
Rosłon, Robert Widz 
PRZECIW (6) Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Michał Rosa, 
Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Hanna Krzyżewska, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (4) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Jacek Łuczak 
 
Zamknięto listę mówców, osoby zgłoszone przed głosowaniem zabrały głos: 

- Radna Krzyszkowska  – Sut Katarzyna poinformowała, że jest mieszkanką od 10 lat, 
również wielokrotnie była w urzędzie aby gmina utwardziła drogę. Jest zbulwersowana 
wypowiedzią Sołtysa. Działa od wielu lat min. w Stowarzyszeniu wydającym czasopismo 
lokalne. Nie otrzymała wsparcia od sołtysa w działaniach na rzecz społeczności lokalnej, 
mieszkańców Józefosławia. 
- Radny Piotr Obłoza wskazał na rozbieżności w wypowiedziach, każdy mieszkaniec patrzy 
na plan w swoim zakresie. Radni muszą podejść globalnie na dany teren. W trakcie spotkań 
z projektantem były rozmowy na temat tzw. klinów powietrza co było zbywane z niechęcią. 
Każdą sprawę i wnioski można zinterpretować wg swojej oceny. Koszty gminy związane 
z budową infrastruktury, np. drogi, zależą od dochodów gminy. Na każdą drogę składają się 
wszyscy mieszkańcy. Nowy plan jest lepszy a nie obecnie obowiązujące. Zmieniają się 
przepisy co do szerokości dróg i miejsc postojowych. Nowe wskaźniki wpływają na 
uregulowanie obecnego stanu które polepszą infrastrukturę i życie mieszkańców.    
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- Radny Robert Widz – argumenty przedstawione przy tworzeniu planu i przedstawione na 
sesji po raz kolejny umożliwiły zwiększenie wiedzy na temat tworzenia przestrzeni 
publicznej. Plan nie jest idealny, ale na przyszłość daje nadzieje na poprawę.  
Na tym zakończono dyskusję. 

Głosowanie w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag 
do projektu planu z pierwszego wyłożenia do publicznego wglądu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław - część I. 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15)  
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa, 
Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Anna Krasuska, Jacek Łuczak 
Rozstrzygnięcia zostały przyjęte. 

Głosowano: W sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag 
do projektu planu z drugiego wyłożenia do publicznego wglądu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław - część I.  
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa, 
Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Anna Krasuska, Jacek Łuczak 
Rozstrzygnięcia zostały przyjęte. 

Głosowano w sprawie:  
W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Józefosław - część I.   
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Agnieszka Czajkowska, Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa 
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NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Anna Krasuska, Jacek Łuczak 
Uchwała podjęta 

10) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Józefosław III - część I. 
- Anna Pakulińska - Attia, po. Naczelnika Urbanistyki i Architektury zreferowała uchwałę. 
Uchwała zawiera tekst planu, której integralną częściami są załączniki 1-4 tj.: rysunek planu 
w skali 1:1000, rozstrzygnięcie uwag z pierwszego wyłożenia, rozstrzygnięcie uwag z 
drugiego wyłożenia oraz rozstrzygnięcie o sposobie realizacji zapisanych w planie 
inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej zadań własnych gminy i zasadach ich 
finansowania.  

- Przewodniczący, Łukasz Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Ochrony 
Środowiska i Ładu Przestrzennego.  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag 
do projektu planu z pierwszego wyłożenia do publicznego wglądu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław III - część I.  
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Agnieszka Czajkowska, Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Józef 
Wierzchowski 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Anna Krasuska, Jacek Łuczak 
Rozstrzygnięcia zostały przyjęte. 

Głosowano W sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag 
do projektu planu z drugiego wyłożenia do publicznego wglądu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław III - część I.  
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Józef Wierzchowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa, 
Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Anna Krasuska, Jacek Łuczak 
Rozstrzygnięcia zostały przyjęte. 
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Głosowano W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Józefosław III - część I.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (2) Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Anna Krasuska, Jacek Łuczak 
Uchwała podjęta 
 
11) W sprawie zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego części 
miasta Piaseczna, teren śródmieścia etap I, zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie Nr 365/XVI/2003 z dnia 20.11.2003 r. zmienionego uchwałami Rady Miejskiej w 
Piasecznie Nr 766/XXVII/2008 z dnia 15.10.2008 r. i Nr 1418/XLVI/2014 z dnia 14.05.2014 
r. w granicach obejmujących obszary oznaczone w obowiązującym planie symbolami 7 UA, 
14 M/UA, 8 UA. 
- Anna Pakulińska - Attia, po. Naczelnika Urbanistyki i Architektury zreferowała uchwałę. 
- Przewodniczący, Łukasz Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Ochrony 
Środowiska i Ładu Przestrzennego.  
Dyskusja: 
- Radny Zbigniew Mucha prosił o podanie co zmienia się w nowym planie w stosunku do 
obecnie obowiązującego. 
- Anna Pakulińska – Attia przedstawiła różnice. Plan dotyczy kwadratu działki gminnej 
pomiędzy ulicami Kościuszki a Sierakowskiego  i pomiędzy Placem Piłsudskiego a 
Skwerem Kisiela. Na tym obszarze planowano rozbudowę budynku urzędu. Różnice 
dotyczą wskaźnika intensywności zabudowy-obecnie 3 a w planie 2; wysokości zabudowy z 
14m na 18m oraz stopnia nachylenia dachu, w nowym planie zakłada się do 45%. 

Przewodniczący zarządził 5 minutową przerwę. Obrady wznowiono o godz. 13:05. 

Obecni Radni  prosili o przedstawienie na mapie kwartału działki objętego tym planem. 
Prezentacje przedstawiła Anna Pakulińska. 
Na tym zakończono dyskusję. 

Głosowano W sprawie zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
części miasta Piaseczna, teren śródmieścia etap I, zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej 
w Piasecznie Nr 365/XVI/2003 z dnia 20.11.2003 r. zmienionego uchwałami Rady Miejskiej 
w Piasecznie Nr 766/XXVII/2008 z dnia 15.10.2008 r. i Nr 1418/XLVI/2014 z dnia 
14.05.2014 r. w granicach obejmujących obszary oznaczone w obowiązującym planie 
symbolami 7 UA, 14 M/UA, 8 UA..  
Wyniki głosowania  
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (7) Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta. 
 
14) W sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania 
przedszkolnego i szkół podstawowych prowadzonych na terenie Gminy Piaseczno oraz 
trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji. 
- Naczelnik Wydziału Oświaty, Mariusz Sekuła odczytał Uchwałę. 
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji do projektów 9.14-9.16.  
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego i 
szkół podstawowych prowadzonych na terenie Gminy Piaseczno oraz trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji. 
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (7) 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, 
Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
Uchwała podjęta jednogłośnie 

15) W sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 
2018 i maksymalnej kwoty opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady 
kształcenia nauczycieli. 
- Naczelnik Wydziału Oświaty, Mariusz Sekuła odczytał Uchwałę. 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty i Kultury.  
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2018 i 
maksymalnej kwoty opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady 
kształcenia nauczycieli..  
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (7) 



19/21 
 

Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, 
Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
Uchwała podjęta. 
 
16) W sprawie określenia wysokości opłat z korzystanie z wychowania przedszkolnego 
dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Piaseczno 
przedszkolach i oddziałach przedszkolnych przy szkołach podstawowych. 
- Naczelnik Wydziału Oświaty, Mariusz Sekuła odczytał Uchwałę. 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty i Kultury.  
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie określenia wysokości opłat z korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci 
objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 
którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Piaseczno przedszkolach i oddziałach 
przedszkolnych przy szkołach podstawowych..  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
Wyniki imienne: ZA (16) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, 
Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (7) 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, 
Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
Uchwała podjęta jednogłośnie 
 
17) W sprawie zmiany uchwały nr 292/XII/2015 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 
ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Piaseczno 
zmienionej Uchwałą nr 508/XIX/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie. 
- Naczelnik Wydziału Gospodarki Odpadami, Barbara Wysocka zreferowała  ww. projekt. 
- Przewodniczący Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię Komisji Prawa, Handlu 
i Porządku Publicznego. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały nr 292/XII/2015 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 
ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Piaseczno 
zmienionej Uchwałą nr 508/XIX/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (6) Dorota Kłos, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, 
Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
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Uchwała podjęta jednogłośnie 
 
18) W sprawie sprzedaży z bonifikatą nieruchomości oddanych w użytkowanie wieczyste 
osobom fizycznym na cele mieszkaniowe. 
- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, Iwona Zielińska - Woszczyk 
zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej Ustawy 
Gospodarki Nieruchomościami.  
- Przewodniczący Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię Komisji Prawa, Handlu 
i Porządku Publicznego do projektów 9.18 - 9.19. 
- Przewodniczący Łukasz Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Ochrony 
Środowiska i Ładu Przestrzennego 9.18 - 9.19. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie sprzedaży z bonifikatą nieruchomości oddanych w użytkowanie wieczyste 
osobom fizycznym na cele mieszkaniowe.   
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Artur Maicki  
NIEOBECNI (6) Dorota Kłos, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, 
Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
Uchwała podjęta. 
 
19) W sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o. 
Oddział w Warszawie na dz. o nr ew. 12/1, 12/3, 14/1, 14/2, 15/1, 15/2, 15/3, 15/4, 15/7 
oraz 19 z obrębu 14 w związku z budową CEM w Piasecznie. 
- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, Iwona Zielińska - Woszczyk 
zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawkę w § 1 poprzez dodanie słowa 
„nieruchomości” brzmienie zdania „nieodpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości…”  
Pozytywna opinia Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego oraz Komisji Ochrony 
Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o. Oddział 
w Warszawie na dz. o nr ew. 12/1, 12/3, 14/1, 14/2, 15/1, 15/2, 15/3, 15/4, 15/7 oraz 19 
z obrębu 14 w związku z budową CEM w Piasecznie. 
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (16) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna 
Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy 
Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (6) Dorota Kłos, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, 
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Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
Uchwała podjęta. 
 
20) W sprawie zmiany Uchwały Nr 1053/XXXVI/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 5 
lipca 2017 r. w sprawie ustalenia: strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój 
pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, 
wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania. 
- Główny Specjalista Bogdan Krawczyk, z Wydziału IT, zreferował projekt uchwały.  
Komisja nie opiniowały projektu. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany Uchwały Nr 1053/XXXVI/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 5 lipca 
2017 r. w sprawie ustalenia :strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów 
samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty 
dodatkowej oraz sposobu ich pobierania.   
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna 
Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (6)  
Dorota Kłos, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Andrzej 
Mizerski, Józef Wierzchowski 
Uchwała podjęta jednogłośnie  
 
10. Wolne wnioski  
- Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza, przekazał zaproszenie Radnego Jacka 
Łuczaka na mszę świętą w środę popielcową na godz. 8:00 do Kościoła Św. Anny w intencji 
radnych, kierownictwa i pracowników urzędu. 
- Radny Robert Widz podziękował za współpracę przy procedowaniu uchwały w sprawie 
planu w Józefosławiu. Złożono przez dwa miesiące ponad 2 tys. wniosków w pierwszym 
wyłożeniu oraz ponad 1 tys. w drugim wyłożeniu. Przy rozpatrywaniu uwag podjęcie decyzji 
nie było łatwe. Przygotowanie projektu i uchwalenie tego planu to wyjątkowe wydarzenie 
planistyczne w gminie Piaseczno. 
 
11. Zamkni ęcie obrad . 
- Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 43 sesję o godz. 13:20 
  
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
Przygotowała: Grażyna Wierzchowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


